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Ontwerp verslag Algemene Vergadering van donderdag 7 maart 2024 om 19:30 uur in het 

lokaal van De Kegelaar in Wilrijk. 
 

1. Aanwezigheidslijst: kopie in bijlage. Er waren 27 leden aanwezig of met volmacht op een totaal van 52 

leden.  

2. Welkom door de voorzitter 

3. De voorgestelde agenda werd aangenomen 

4. Het verslag van de algemene vergadering van 29/09/2023 werd zonder opmerkingen unaniem 

goedgekeurd 

5. Overlopen ledenlijst Algemene Vergadering 

1. Voor de vergadering werd een oproep gestuurd naar alle aangesloten groepen om 2 leden af te 

vaardigen naar de Algemene Vergadering. Deze oproep werd nog eens herhaald. De meeste 

groepen gingen hierop in, waarvoor dank. Het resultaat is dat er een aantal nieuwe leden worden 

voorgedragen en dat andere leden hun groep niet verder wensten te vertegenwoordigen. Waar 

er nog onduidelijkheden zijn zal de secretaris met de betrokkenen contact opnemen in de nabije 

toekomst. 

2. Nieuwe leden: Lieven Stubbe, Chris Declerck, André Dewitte, Michael Deconinck, Koen Lefranc, 

Machteld Vandenbossche, Kurt Van Noten, Werner Muller, Carina Van De Velde, Machteld 

Vandenbossche. 

3. Ontslagnemende leden: DEKEYSER Danny, Evelyn Vanhulle, Peter Jonckheere, Stef Linssens, Davy 

Thoelen 

4. De voorgestelde leden werden unaniem aangenomen als nieuwe leden van de Algemene 

Vergadering 

5. De vergadering dankt unaniem de ontslagnemende leden voor hun medewerking in het verleden.  

 

6. Werkingsverslag 2023. Het ontwerp van werkingsverslag, dat voorafgaand aan de vergadering werd 

rondgestuurd werd overlopen een aangevuld. Het definitieve verslag wordt bijgevoegd bij het ontwerp 

van verslag van de vergadering. 

7. Financieel  verslag 2023.  

1. De boekhouding voor 2023 werd overlopen. Het boekjaar werd afgesloten met een batig saldo 

van € 358,37 

2. Het ontwerp van begroting voor 2024 werd overlopen. Er was geen nieuwe aansluiting  bij VVKB 

voorzien omdat de leden van het IEC en leden van de regie voortaan door het IEC verzekerd zijn. 

De vergadering vond dat een aansluiting bij VVKB toch verantwoord en nodig blijft omwille van de 

intensieve samenwerking op tal van vlakken. De vergadering beslist unaniem om toch bij VVKB 

aan te sluiten voor 2024. De secretaris en de penningmeester brengen dit in orde. Er werd 

geopperd dat er dan eveneens aansluiting moest zijn met andere “belende” organisaties. Voor 

IVV is geen financiële aansluiting vereist. Machteld Van Den Bossche is aangeduid als 

vertegenwoordiger van IVV in de AV van ECVL. Voor “vendelen.net”  is het niet duidelijk of hier 



een lidmaatschap vereist is. . Indien geen lidmaatschap wordt voorgesteld om hetzelfde bedrag 

als VVKB te geven. Erik zal dit  bevragen en hier wordt later over beslist. 

8. De vergadering verleent unaniem décharge aan de bestuursleden. 

9. Europeade 2024: Nuoro Sardinië – stand van zaken 

1. Armand benadrukt dat het geen sinecure is om, op zo korte termijn de komende Europeade te 

organiseren in Sardinië. Hij dankt het plaatselijk comité Peppino en Ann voor hun enorme 

inspanningen. Voor de volgende jaren staat er nog niets vast. IEC heeft gesprekken met Bretagne 

en Schotland. Kortrijk is nog altijd geïnteresseerd maar wordt ten vroegste 2029. Daarvoor in de 

eerste plaats de komende verkiezingen afwachten. 

2. stand van zaken algemeen. Tot nog toe (14/03) 

1. 3165 aantal deelnemers 

2. 131 groepen 

3. Vlaanderen: 7 groepen – 73 deelnemers 

3. Marc Goossenaerts coördineert het samendansen – Hilde: muziek – Erik: vendelen 

4. secretariaat ECVL bevraagt hoeveel dansers,  vendeliers en muzikanten deelnemen, zodat de 

voorbereiding gerichter kan verlopen. 

5. Muzikanten: Tramuz en Ansfried? 

6. Keuze van de dans? Na discussie werd besloten om voor te stellen om “Huwelijksdans van 

Perreken” niet te doen. Als alternatief wordt “Dans rond de Schout” voorgesteld. Kan in alle 

groepen afzonderlijk ingeoefend worden. Ter plaatste kunnen dan de laatste afspraken gemaakt 

wordt. Dit is een dans van Harry Reyntjens. Dit is dan tegelijk een eresaluut naar Harry. Voor de 

“Huwelijkdans van Perreken” is al heel wat voorbereiding gebeurd. Er wordt voorgesteld om deze 

dans dan te verschuiven naar 2025. 

7. Er zou een overeenkomst zijn voor betere tarieven voor de overtocht naar Sardinië. De  

Heikneuters en De Wevers zijn geïnteresseerd maar hebben nog geen nieuws ontvangen. Erik 

bekijkt dit met de organisatie. 

8. Tussen 12-17h zal er, wegens de warmte, geen activiteit zijn. 

9. Optocht. Er werd voorgesteld om te vragen dat alle Vlamingen samen zouden opstappen?  Hilde 

argumenteert dat het beter zou zijn om in enkele blokken deel te nemen omdat dit meer variatie 

geeft voor de toeschouwers? Er wordt gevraagd dat de groepen zelf opgeven wie samen wil gaan 

via de online registratietool.  

10. Op de website van ECVL wordt alle informatie zo goed mogelijk verzameld en geactualiseerd 

11. filmopnamen. Fred Scholliers kan niet gaan. Jef Sysmans maakt opnamen. Zoals vorig jaar wordt 

gevraagd dat groepen en de deelnemers zoveel mogelijk film- en fotomateriaal maken en 

doorsturen naar Fred. Fred zal hiervan een compilatie maken. Materiaal van plaatselijke pers 

gebruiken? Te bevragen ter plaatse. Het zou goed zijn mocht Jef ook perstoegang krijgen? Erik 

bevraagt. 

10. Europeadedromen. 

1. Evaluatie 2023.  

1. Mooie editie met mooi concept.  

2. Scherm was  niet van overal goed te zien. 

3. Koud aan ene kant en warm aan de andere kant van de zaal 

4. Er waren een beetje te weinig broodjes 

2. 2024?  

1. Opnieuw doen – bevragen bij VVKB 

2. Ideeën welkom. Een voorstel is om Nuoro 2003 te vergelijken met 2024 

3. Voorstel datum: zaterdag 30/11 

11. Rondvraag 

1. Marc Van den Bruel: er was een vergoeding beloofd voor optreden in Gotha. Marc heeft al een 

rappel gestuurd naar de contactpersoon in Gotha. Is nog steeds niet betaald. Marc stuurt de mail 

naar het IEC secretariaat met Hilde in kopie 

12. De voorzitter sluit de vergadering om 21h43 



13. Volgende vergadering 26/9 om 20h in Wilrijk  


